
 

 

 

Z Á P I S 

z 5. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 26. 9. 2017 
  

Dne 26. 9. 2017 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Míčové haly KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:00 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Vladimír Ledl,  

Zdeněk Pešek, Ing. Edmund Janisch, Roman Krček,  Michal Mendel 

  

Omluveni:                Josef Terla 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  /  

 

 

 

Program jednání: 

 

Program jednání:     

1. Představení  nového předsedy komise – Mgr. Ing. Jana Vanke 
2. Schválení programu 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání   
4. Návštěvy sportovních akcí a sportovišť v roce 2017  
5. Žádosti o dotace 2017/2018 

6. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Ing. Jan Vanke. 

 

1. Představení nového předsedy komise STv – pana Mgr. Ing. Jana Vanke  

 

Proběhlo představení nového předsedy komise Sportovní a tělovýchovy pana Mgr. Ing. Jana 

Vanke.  

Předseda komise STv byl seznámen s materiály týkající se práce v komisi. Jedná se o tyto 

dokumenty: 

 Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary; 

 Jednací řád komisí Rady města Karlovy Vary. 

 

Tyto dokumenty jsou zveřejněny v elektronické podobě na webových stránkách magistrátu 

města www.mmkv.cz. Zde je také možno pod odkazem „Dotace“ nahlédnout do přehledů 

schválených dotací v jednotlivých dotačních titulech od roku 2011. 

 

http://www.mmkv.cz/
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2. Schválení programu jednání 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Ing. Jan Vanke, Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Vladimír Ledl,  

Zdeněk Pešek, Ing. Edmund Janisch, Roman Krček,  Michal Mendel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

  

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

 

pro:    Mgr. Jiří Frühauf, Jitka Peřina, Vladimír Ledl, Zdeněk Pešek,  

Ing. Edmund Janisch, Roman Krček,  Michal Mendel 

proti:  nikdo  

zdržel se:  Mgr. Ing. Jan Vanke  

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Návštěvy sportovních akcí a sportovišť v roce 2017 

 

Členové komise vzali na vědomí informace z provedených kontrol sportovních akcí, tak 

z provedených kontrol sportovišť a konstatovali, že sportoviště jsou ve velice  špatném stavu. 

Pí. Peřina poukázala na nepořádek, který je u sportovišť v Tuhnicích (Volejbalový klub, TK 

Lokomotiva), který tam zůstává po burze, která probíhá na nedalekém pozemku. Vzhledem 

k tomu, že provozovatelem burzy je společnost KV CITY  CENTRUM s.r.o. musí se 

sportovní organizace obrátit se svou stížností na nepořádek na tuto společnost.  

 

 

5. Žádosti o dotace 2017/2018 

 

Členové komise vzali na vědomí informaci k podávání žádostí o dotaci z rozpočtu 

Statutárního města Karlovy Vary. Proběhla diskuse ohledně  termínu vyúčtování dotace - zda 

by nebylo možné termín posunout, alespoň do 15. 1. následujícího roku, neboť zimní sporty i 

halové sporty do dotace nemohou vyúčtovat náklady za prosinec.  
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6. Různé 

 

 Problematika rozdělení hodin nájmu pro sportovní subjekty v Míčové hale KV Areny    

 přestože komise STv dala podnět k řešení situace – nebylo odpovězeno; 

 předseda komise Mgr. Ing Jan Vanke  se tímto problémem bude zabývat. 

 
 
 

Další jednání komise se uskuteční dne 23. 11. 2017 od 15:00 hod v zasedací místnosti v 5. 

patře budovy Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21 

 

 

 

 

Dne: 29. 9. 2017 

Zapsala: Jitka Peřina                          __________________ 

 

         

            

                                __________________ 

 

                                                             Mgr. Ing. Jan Vanke

                     předseda komise 


